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Zápis z 10. jednání předsednictva  

Rady vlády pro informační společnost 

23. dubna 2024 13:00–15:00 

Program jednání 

1. Zahájení zasedání a schválení programu .................................................................... 2 

2. Prezentace činnosti Výboru pro Digitální ekonomiku a společnost ............................... 2 

3. Aktualizace Národní strategie umělé inteligence (NAIS) .............................................. 2 

4. Prezentace činnosti Výboru pro Informační koncepci ČR ............................................. 3 

5. Založení pracovních skupin Výboru pro Informační koncepci ČR ................................. 3 

6. Sloučení pracovních skupin pro služební karty ............................................................ 3 

7. Prezentace činnosti Výboru pro Digitální vzdělávání .................................................... 3 

8. Prezentace činnosti Výboru pro Česko v digitální Evropě ............................................ 4 

9. Různé .......................................................................................................................... 4 
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1. Zahájení zasedání a schválení programu 

13:00 – 13:05 Ivan Bartoš, předseda RVIS 

Usnesení č. 2024/04/23/U1 

- Přijato jednomyslně 

Předsednictvo Rady vlády pro informační společnost schvaluje program zasedání. 

2. Prezentace činnosti Výboru pro Digitální ekonomiku a společnost 

13:05 – 13:20 Daniel Všetečka, MPO 

Bod představen dle prezentace. 

Diskuse: Ivan Bartoš vznesl dotaz na pozici České republiky v rámci Government AI 

Readiness Indexu. Daniel Všetečka potvrdil, že se v tomto i v jiných podobných indexech 

inovací nacházíme mezi 30. a 35. místem a podrobnosti jsou uvedeny v analytické části NAIS. 

Usnesení č. 2024/04/23/U2 

- Přijato jednomyslně 

Předsednictvo Rady vlády pro informační společnost bere informace na vědomí. 

3. Aktualizace Národní strategie umělé inteligence (NAIS) – 

informace o aktuálním stavu a dalších krocích 

13:20 – 13:35 Daniel Všetečka, MPO 

Bod představen dle prezentace. 

Diskuse: Ivan Bartoš apeloval na to, aby bylo návazné MPŘ důsledné a bylo počítáno se 

zajištěním personálních kapacit plánovaných projektů a aby se ministři resortů, kterým 

vyplynou úkoly v oblasti AI, zasadili o finanční a personální kapacity těchto projektů. 

Blanka Šoulavá vznesla dotaz, kdo bude mít v rámci NAIS v gesci oblast bezpečnosti. Daniel 

Všetečka sdělil, že gesce byla nabídnuta Ministerstvu vnitra, které jí odmítlo. Buď je možné 

rozdělit téma bezpečnosti pod jiné body (například výzkum a vývoj v oblasti bezpečnosti do 

gesce RVVI, ekonomické aspekty bezpečnosti v gesci MPO) nebo pokračovat v jednání s MV. 

Usnesení č. 2024/04/23/U3 

- Přijato jednomyslně 

Předsednictvo Rady vlády pro informační společnost bere informace na vědomí. 
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4. Prezentace činnosti Výboru pro Informační koncepci ČR 

13:35 – 13:50 Marek Pur, NAKIT 

Bod představen dle prezentace. 

Diskuse: Ivan Bartoš požádal o upřesnění, jak je to se založením PS pro cloud computing, 

když existuje skupina pro vybudování eGovernment cloudu. Marek Pur vysvětlil, že původní 

skupina bude zrušena a nová PS pro cloud computing bude mít širší záběr. 

Milena Jabůrková žádá, aby součástí nově plánovaných pracovních skupin byli zástupci SP 

ČR. Marek Pur sdělil plán pro uspořádání PS pro veřejné zakázky v ICT. Měla by být z důvodu 

efektivity složena ze dvou týmů, v prvním by byli zástupci veřejné sféry a vytvářeli by metodiky, 

příklady dobré praxe aj. a její výstupy by procházeli přes druhý tým, jehož součástí by byla 

i soukromá sféra. Podle Mileny Jabůrkové je oblasti veřejných zakázek tou sférou, které 

soukromá sféra rozumí lépe než ta veřejná a měla by se proto podílet na vytváření metodik 

a dalších dokumentů. 

Ivan Bartoš upozornil na úskalí správy dat ve veřejné správě, zejména o master data 

management, který není ve veřejné správě rozvinutý, a často se údaje nederivují z primárních 

zdrojů. Ondřej Profant navázal nutností přípravy a seminářů e plánovanému zákonu o správě 

dat ve veřejné správě a o možných problémech s dodavateli dat. 

Usnesení č. 2024/04/23/U4 

- Přijato jednomyslně 

Předsednictvo Rady vlády pro informační společnost bere informace na vědomí. 

5. Založení pracovních skupin Výboru pro Informační koncepci ČR 

13:50 – 14:05 Marek Pur, NAKIT 

Bod představen dle prezentace. Diskuse k tomuto bodu byla součástí diskuse k bodu 4. 

Bod byl předložen pro informaci. 

6. Sloučení pracovních skupin pro služební karty 

14:05 – 14:10 Milan Vybíral, MV 

Bod představen dle prezentace, bez diskuse. 

Bod byl předložen pro informaci. 

7. Prezentace činnosti Výboru pro Digitální vzdělávání 

14:10 – 14:25 Martin Úlovec, MŠMT 

Bod představen dle prezentace. 

Diskuse: Ivan Bartoš vznesl dotaz, zda je vzdělávání v oblasti AI součástí rámcových 

vzdělávacích programů. Martin Úlovec odpověděl, že vzdělávání v oblasti AI je součástí 

rámcových vzdělávacích programů (RVP) v předmětu informatiky, ale upozornil na úskalí, že 
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školy nejsou vždy schopné RVP správně implementovat, a proto je potřeba nastavit podporu 

školám v rámci implementační fáze v této oblasti. 

Usnesení č. 2024/04/23/U5 

- Přijato jednomyslně 

Předsednictvo Rady vlády pro informační společnost bere informace na vědomí. 

8. Prezentace činnosti Výboru pro Česko v digitální Evropě 

14:25 – 14:40 Blanka Šoulavá, ÚV 

Bod představen dle prezentace.  

Diskuse: Ivan Bartoš informoval o tom, že v evropském kontextu je cítit určitá únava v oblasti 

digitální legislativy a upozornil na roztříštěnost orgánů státní správy a jejich kompetencí, kdy 

například v Česku zatím chybí úřad, který by měl jako agendu vymáhání požadavků DIA. 

Milena Jabůrková poděkovala za prezentaci a vyjádřila souhlas s tím, že je digitální oblast 

přeregulovaná a je třeba struktura na její vymáhání. Ondřej Profant ještě upozornil na potřebu 

zapojit se do konsorcia evropských digitálních infrastruktur EDIC.  

Usnesení č. 2024/04/23/U6 

- Přijato jednomyslně 

Předsednictvo Rady vlády pro informační společnost bere informace na vědomí. 

9. Různé 

Nebyly navrženy další body jednání. 

10. Ukončení zasedání 

14:45 Ivan Bartoš, předseda RVIS 

Předseda RVIS poděkoval účastníkům za účast a ukončil jednání. 

Přílohy 

Příloha č. 1 – Prezentace 

Příloha č. 2 – Prezenční listina 

Příloha č. 3 – Prezentace činnosti Výboru DSÚP 


